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Abstract (en)
Arranged below a multi-chamber silo (10) is a vibrating conveyor trough (24) which is fed with aggregate from a silo chamber (12) and conveys
the aggregate in a controlled flow into a collecting container (36). Via bellows (30), the discharge end of the trough (24) is attached in a leakproof
manner to the collecting container (36), which at the same time is a weighing container and a mixing container. A tube (46) passes through
the trough (24) and feeds cement from a chamber (14) into the collecting container (36). The trough (24) is closed so that no dust can escape.
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Abstract (de)
Unter einem Mehrkammersilo (10) ist eine Schwingförderrinne (24) angeordnet, die aus einer Silokammer (12) mit Zuschlagstoffen beschickt wird
und die die Zuschlagstoffe in einen Sammelbehälter (36) in kontrolliertem Strom fördert. Das Auslaufende der Rinne (24) ist über einen Faltenbalg
(30) leckdicht an den Sammelbehälter (36) angeschlossen, der gleichzeitig Wiegebehälter und Mischbehälter ist. Ein Schlauch (46) durchsetzt die
Rinne (24) und führt Zement aus einer Kammer (14) in den Sammelbehälter (36). Die Rinne (24) ist geschlossen, sodaß kein Staub austreten kann.
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